
 

 
 
 
 
 
 

Amendement 
Armoedebestrijding niet budgetneutraal 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Boxtel de afgelopen jaren een sociaal gezicht heeft gehad. 
- Nagenoeg alle partijen in de verkiezingsprogramma’s ervoor hebben gepleit om 

dat sociale gezicht te handhaven. 
- Er op gebied van armoedebestrijding de afgelopen jaren in Boxtel goede 

resultaten zijn geboekt, met name richting gezinnen met kinderen. 
- De armen niet de dupe mogen worden van de financieel-economische crisis 
- Budgetneutraliteit nooit een prioriteit op zich kan zijn. 

 
Besluit: 
 
In de tekst op pagina 62, onder het kopje Minimazorg inclusief Schuldhulpverlening, na 
Prioriteiten voor de beleidsperiode 2010-2014: 
 
Het tweede gedachtestreepje ‘Armoedebestrijding zal budget neutraal worden 
uitgevoerd’. 
 
Weg te laten uit de tekst. 
. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Zonnepanelen op openbare gebouwen 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Het College de nota ‘Duurzame ontwikkeling Boxtel 2009-2015’door te putten uit 
reserves, zoveel mogelijk uitgevoerd wil hebben. 

- Als aanvulling van het bestaande energiebeleid de TU in Eindhoven verzocht is een 
roadmap op te stellen om te komen tot een energieneutraal Boxtel in 2040. 

- Het gemeentehuis zelf al het goede voorbeeld heeft gegeven door zonnepanelen te 
plaatsen op het gemeentehuis. 

- Er op gebied van zonnepanelen kansen liggen voor alle grote openbare gebouwen 
en wooncomplexen. 

- Zonnepanelen zichzelf ook weer terugverdienen. 
 
Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
 

- In contact te treden met Woonstichting St. Joseph om samen met St. Joseph plannen 
uit te werken inzake de haalbaarheid van het plaatsen zonnepanelen op alle grotere  
Boxtelse openbare gebouwen en wooncomplexen. 

 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 
 



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Voorzieningenniveau WMO 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Boxtel de afgelopen jaren een sociaal gezicht heeft gehad. 
- Nagenoeg alle partijen in de verkiezingsprogramma’s ervoor hebben gepleit om 

dat sociale gezicht te handhaven. 
- De WMO in Boxtel ruimhartig is uitgevoerd. 
- Cliënten zeer intensief bij de tot stand koming van het huidige beleid zijn 

betrokken. 
- Het huidige voorzieningenniveau in het algemeen dekkend is. 

 
Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
- Het huidige voorzieningenniveau te handhaven bij het invullen van de WMO in de 

komende jaren. 
- Samen met cliënten te bekijken of besparingen mogelijk zijn door efficiënter te werken. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 
  



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Parkeren Stationsbuurt 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- De bewoners van de Stationsbuurt (Boxtel-West) al jarenlang parkeerproblemen 
kennen. 

- Er al jarenlang met bewoners over het parkeren gesproken wordt zonder dat er tot 
oplossingen wordt gekomen. 

- Dat in de laatste bijeenkomst van de klankbordgroep is gesproken over het aantal 
parkeerplaatsen, het parkeerregime en de verkeerscirculering 

- Daarmee in feite alle kennis voorhanden is om te komen tot besluiten. 
-  

Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
 

- Nog voor 1 maart 2011 met maatregelen te komen, die de parkeerproblemen van 
bewoners oplossen. 

- Deze maatregelen te gaan bespreken met de bewoners van de Stationsbuurt. 
 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 
 
  



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Aanpak dubbele overweg 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- De dubbele overweg steeds vaker dicht zal komen te liggen, door het stijgende 
treinverkeer. 

- Dat het veel dicht liggen van de dubbele overweg gevaarlijke situaties oplevert, 
doordat mensen er nog net even doorheen willen glippen. 

- Bewoners uit de Baroniestraat en wijk Breukelen al jarenlang klagen over het vele 
verkeer dat door hun buurt dendert, mede door de verkeersaantrekkende functie die 
de dubbele overweg heeft. 

- De dubbele overweg via een voorkeursbeslissing door het Kabinet al in het 
Programma Hoogfrequent Spooris opgenomen, om deze aan te pakken. 

- Extra tunnels bij d’Ekker en de Leenhoflaan te duur zijn, niet in het GVVP en het 
beleidsprogramma worden genoemd en niet besproken zijn in de gemeenteraad en 
met de inwoners van Boxtel. 
 

Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
 

- Onverkort in te zetten op de aanpak van de dubbele overweg, zoals die in het GVVP 
en het beleidsprogramma is opgenomen. 

- Tot nader order van de Gemeenteraad af te zien van de tunnels bij d’Ekker en de 
Leenhoflaan en te stoppen met de planvorming daarvan. 

- Richting Den Haag niet meer te communiceren over tunnels bij d’Ekker en de 
Leenhoflaan. 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
Dave van de Ven, raadslid 



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Openbaar groen 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Boxtel in financieel zwaar weer zit door de economische crisis. 
- In het kader van de kredietcrisis ervoor gekozen is om het beleid rondom de 

groenvoorziening en het beheer daarvan op een soberder manier in te richten. 
- Wijk Selissenwal en met name de oude delen van Selissenwal al jarenlang de 

overlast ervaren van de bouwwerkzaamheden in en de herstructurering van hun 
wijk. 

 
 
Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
 
- Er in ieder geval voor te zorgen dat er voldoende middelen ter beschikking komen voor 

de wijk Selissenwal. 
- Samen met het wijkplatform Selissenwal te overleggen hoe de groenvoorziening van de 

wijk er uit moet komen te zien. 
- Dat dit jaar nog met het wijkplatform op te nemen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 
  



 

 
 
 
 
 
 

Motie 
Terugdringen inhuur externen 

 
 
De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 19 oktober 2010: 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Boxtel in financieel zwaar weer zit door de economische crisis. 
- Nagenoeg alle partijen in de verkiezingsprogramma’s ervoor hebben gepleit om 

de inhuur van externen drastisch terug te dringen.. 
- Nog steeds teveel gebruik wordt gemaakt van de inhuur van dure externen. 
- De inhuur van externen in het algemeen niet bijdraagt aan de continuïteit van de 

organisatie, omdat kennis en kunde weer de organisatie uit loopt. 
 
Besluit: 
 
Het College op te roepen: 
 

 Jaarlijks te sturen op het terugdringen van de inhuur van externen 

 Hiertoe jaarlijks bij de begrotingsbehandeling een overzicht aan de Raad ter 
beschikking te stellen, met daarin de exacte gegevens van de ingehuurde partijen. 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Boxtel, 19 oktober 2010 
 
 
SP-fractie: 
 
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 
 


